
 

Verslag overleg ASD en Harriët Westerdijk  

21 oktober 2024, gemeentehuis Capelle aan den IJssel  

  

Aanwezig: Nicolette van de Kreeke (secretaris), Dennis Mark (plaatsvervangend voorzitter) Harriët 

Westerdijk, Jolanda Stuifzand (unithoofd maatschappelijke zorg en participatie), David Keers, Elsina 

Sahetapy (verslag)   

1.     Opening  

  

2.     Invulling voorzitterschap  

Dennis meldt namens de ASD dat er een beoogde kandidaat voor het voorzitterschap is gevonden.  

Deze is echter pas in juni 2025 beschikbaar. In de ASD is afgesproken dat als er een geschikte 

kandidaat voor die tijd gevonden wordt die wordt voorgedragen. Tot die tijd zal Dennis het 

voorzitterschap op zich nemen. David meldt dat dit voorstel wordt voorgelegd aan het college en dat 

er dan ook wordt gekozen voor benoeming tot voorzitter ipv interim voorzitter per 1 december 2024.  

  

3.     Taakverdeling secretariaat Adviesraad   

Sinds1 oktober 2024 is Mara van Boven lid, zij wordt ingewerkt door Nicolette voor secretariële 

taken. Hiermee is er een duidelijke splitsing tussen de secretaris en de rol van het secretariaat.  

  

4.     Terugblik en vooruitblik werk ASD  

Terugblik:  

·      In juni 2024 is de voorzitter, Ewout Bückmann, helaas afgetreden na een periode van 4 jaar.  

·      Gesprek tussen Harriët Westerdijk en Muriël Noe van de gemeente en Frans van der Meij van de   

GR IJsselgemeenten met de werkgroep participatie en DB ASD in juni 2024 is door alle      

betrokkenen als prettig ervaren.  

·      Harriët merkt op dat de bekendheid van de  ASD bij organisaties is toegenomen. Meer 

bekendheid bij de inwoners van Capelle is een aandachtspunt voor de ASD. Harriët merkt op dat dat  

voor raadsleden ook lastig is.  En dat meer bekendheid bij organisaties ervoor kan zorgen dat 

inwoners op de ASD worden geattendeerd als dat wenselijk is.  

·      De ASD wordt nu eerder betrokken bij het schrijven van beleid. Dit wordt gewaardeerd, het geeft 

meer het gevoel van ‘samenwerken’.  

  

Vooruitblik:  

·      GR IJsselgemeenten – het eerstvolgende overleg met de ASD’s van Zuidplas en Krimpen aan den 

IJssel is op 31 oktober a.s. 

·      Inclusie  



·      In november en december treden twee leden af, zij zijn beiden twee termijnen van vier jaar actief 

geweest. Gelukkig blijft hun expertise beschikbaar, want zij blijven actief in de werkgroepen.  

·      Nieuwe leden werven, er zijn per 1 december 5 vacatures.  

·      Naamsbekendheid bevorderen.  

·      Ombuigingsmaatregelen t.z.t.  

  

5.     Vergoeding voor vergaderingen bij afwezigheid  

·      Nu gekoppeld aan aanwezigheid bij vergaderingen.  

·      Ambtelijk / jaarverslag / 2 wildcards – licht David toe in de volgende ASD vergadering.   

 

6.    Rondvraag  

David en Elsina zullen Suleyman vragen om een workshop Teams te verzorgen voor ASD leden die dat 

willen.   

 


